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KS § 96 Dnr 0426/13 - 008 
 
MEDBORGARFÖRSLAG ATT MÅLA OM SPORTHALLEN I 
VIDSEL 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Avslå medborgarförslag om att måla om sporthallen i Vidsel. 

_____ 

 

Sammanfattning av ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att måla om sporthallen i Vidsel 

Förslagställaren anser att sporthallen ser anskrämlig och fallfärdig ut med 

den solblekta färgen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 17 februari 2014, § 1, att överlämna ärendet 

till kommunstyrelsen för beredning och vidare till kommunfullmäktige för 

beslut senast 27 oktober 2014. 

_____ 

 

VD Älvsbyns Fastigheter AB, Anders Nilsson har yttrat sig i ärendet. 

 

Älvsbyns Fastigheter förvaltar alla kommunens fastigheter med en alldeles 

för snäv budget vilket innebär att prioriteringar måste ske på vad som ska 

underhållas.  

 

De målningsåtgärder som prioriteras är där det krävs akut målning för att 

inte fasadmaterialet ska förstöras, exempelvis träväggar. Fasaden på 

Vidsels sporthall behöver inte målas utifrån att plåten skulle förstöras utan 

det är ett estetiskt behov. 

 

Förslag till beslut 

Älvsbyns Fastigheter AB föreslår kommunstyrelsen/fullmäktige att med 

ovanstående svar avslå medborgarförslaget.  

 

Kommunstyrelsen 

Berit Hardselius och Johan Johansson (c) föreslår att ärendet återremitteras 

för ytterligare beredning. 

 

Beslutsunderlag 

Ordföranden ställer Berit Hardselius förslag och beredningsförslaget under 

proposition och finner att kommunstyrelsen bifaller beredningsförslaget. 



 

 

 

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång. 

- Den som röstar ja bifaller Berit Hardselius förslag om återremiss. 

- Den som röstar nej bifaller beredningsförslaget om avslag på 

medborgarförslaget. 

 

Omröstningsresultat 

Med 5 ja-röster och 8 nej-röster enligt bifogad sammanträdeslista, beslutar 

kommunstyrelsen att bifalla beredningsförslaget att avslå medborgar-

förslaget. 

_____ 
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